
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-02-02, § 7 

 

 Tid Torsdagen den 2 februari 2012 kl 16.35 – 16.50 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 2 februari 2012 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

Bo Arkelsten (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Peter Abelin (M)  för Daniel Valiollahi (M) 

Christoffer Kuckowski (M) för Datevig Mardirossian Lönn (M) 

  

Ersättare: 
 

Inga-Lill Larsson (M)  

Christer Svärd (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Louise Bill, Åse Geschwind, Lars Jolérus, 

Ulla Ritzén, Anne Rådestad, Kristofer Tengliden och Lovisa Wassbäck samt 

personalföreträdaren Luis Lopez §§1-7 och biträdande borgarrådssekreteraren Martin 

Savén från roteln. 

 



  

 § 7 
Verksamhetsberättelse och bokslut 2011för trafik- och 
renhållningsnämnden 
Dnr T2011-110-04763 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner verksamhetsberättelse och bokslut 

 för 2011.  

 

2 Trafik- och renhållningsnämnden hemställer hos kommunstyrelsen om 

 ombudgetering av 31,9 mnkr för oförbrukade investeringsmedel avseende Sätra 

 återvinningscentral samt Miljömiljardsprojektet Lövsta. 

 

3 Trafik- och renhållningsnämnden hemställer hos kommunstyrelsen att 

 renhållningsverksamhetens överskott om 12,7 mnkr överförs till central 

 avsättning för balansering av över- respektive underskott. 

 

4 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 20 december 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Några saker är särskilt värda att noteras i verksamhetsberättelsen för 2011. 

 

Den utlovade cykelplanen har fortfarande inte presenterats vilket gör att 

planeringen av utbyggd cykelinfrastruktur ytterligare släpar efter i Stockholms 

stad. 

 

Liksom tidigare år uppfylls inte målet om ökad hastighet för stombussarna. Det 

är helt avgörande för ett hållbart trafiksystem att kollektivtrafiken prioriteras.  

 

Verksamhetsplanen och den nyligen framlagda framkomlighetsstrategin visar 

ökad insikt om att parkeringsplatser och bilkörfält måste tas bort för att ge plats 

åt gående, cyklister och kollektivtrafik. Det saknas dock tillräckliga åtgärder för 

att styra trafiken, exempelvis höjda parkeringsavgifter. Det har också anlagts fler 

parkeringsplatser än årsmålet. Man kan också konstatera att 32 procent av alla 

parkerade bilar antingen är felparkerade eller inte har betalt korrekt avgift. Det är 

en helt oacceptabel siffra om framkomligheten i trafiken ska vara prioriterad. 

 

Det är anmärkningsvärt igångsättandet av den nya återvinningscentralen i Sätra 



  

åter skjutits upp. I Stockholm stad finns alltför få återvinningscentraler i 

förhållande till folkmängden. Under året har återvinningscentralen i 

Vanadisberget tvingats stänga och det har medfört att antalet 

återvinningscentraler minskat istället för att bli fler. Detta tyder på bristande 

politisk styrning. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Kajsa Stenfelt (V) enligt följande: 

 

Vi vet att Trafikkontoret arbetar hårt för att uppfylla KF:s mål i verksamheterna 

och mycket är bra, även om inte alla mål nås. Men när KF:s mål om t.ex. hållbar 

livsmiljö i Stockholm anses vara ”helt uppfyllt”, tycker vi helt enkelt att målen 

är satta för lågt. Fortfarande är partikelhalterna för höga, cykelolyckorna för 

många och de oinsamlade matavfallsmängderna för höga, osv. Om man 

verkligen vill åtgärda dessa brister, måste man sätta konkreta mål för det, och 

inte bara säga att det ”ska minska”. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


